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 Rindö den 15 februari 2015 

  

Arbete pågår … 
  
Just nu pågår ett intensivt arbete i Rindö fiber bakom kulisserna. 

Vår främsta prioritet är att få till en så bra lösning som det bara går 

för oss Rindö-bor, så vi utvärderar våra anbud och nagelfar 

detaljerna. Vi återkommer med resultatet av detta arbete inom två 

veckor. 

 

I måndags hade vi årsmöte där styrelsen fick förnyat förtroende. 

  

Kjell Hilding 

Ordförande 
 

  

  

 


